
 

 

25. juni 2023 

 

Agenda – 26. juni 2023  

Deltagere: Anni Bach Zangenberg, Eivind Møller, David Kim Rasmussen, 
Martin Nielsen Kraft, Hanna Tómasdóttir og Camilla Maints Hansen. 
Tina Kolby deltager online 

 

1. Siden sidst, noget yderligere til dagens agenda - Alle  

 

2. Økonomi status - David   

159.000 på kontoen, 200.000 på forskningskontoen.  
2/3 DSO medlemmer er betalt og 2 bestyrelseshonorarer.  
Alle honorarer samt faktura’er generelt godkendes af to 
bestyrelsesmedlemmer før de godkendes til udbetaling.  
 

3. SoMe Planer – Camilla, Martin og Hanna 

Der planlægges 2-3 ugentlige opslag som er en blanding af generel info, 

personlige historier fra medlemmer, relevante nyheder samt info om 

sundhedspolitisk arbejde. Der arbejdes på nye Canva skabeloner fra Helen.  

SoMe gruppen mødes online efter sommerferien og lægger den næste plan.  

AKTION: Camilla, Martin og Hanna 

 

4. Datoer for bestyrelsesmøder – Alle 

23.08 kl. 15.00 hos Hanna 

27.09 kl. 15.00 hos Hanna 



 

 

25.10 kl. 15.00 hos Hanna 

02.12 Julefrokost. Vi starter med frokostmøde kl. 12.  

 

5. Foretræde i Folketinget – Eivind og Hanna 

Formålet var at give et overblik 5 år efter autorisationen. Status på udstedte 

autorisationer, autorisationsventetiden, samt øget fokus på involvering i fx 

udarbejdelse af kliniske retningslinjer osv. Dertil gjorde vi opmærksom på de 

aktuelle udfordringer vi som profession møder, herunder at der endnu ikke 

eksisterer en dansk reguleret fuldtidsuddannelse i osteopati, og at vi generelt 

ønsker øget involvering i det danske sundhedsvæsen med de kompetencer 

som osteopater har.  

 

6. Opsamling på Dagskonference – Eivind, Anni og Hanna 

Der var 47 deltagere fra hhv. forsikringsselskaber, STPS, Dansk Selskab for 

Fysioterapi, rep. fra Lægeforeningen, forskere samt rep. fra diverse 

patientforeninger, herunder Gigtforeningen, m.m.  

Rigtig god debat og dialoger på dagen. Stort engagement. Der blev udtrykt et 

stærkt ønske for et samarbejde og dialoger, særligt fra forsikringsselskaberne.  

Vi arbejder på strategi for næste år.  

AKTION: Hanna, Anni og Eivind 

 

7. Overgangsordning slutter, medlemsliste på hjemmeside 

Overgangsordningen slutter lørdag d. 1.7 og der udsendes en pressemeddelelse 

der deles på de sociale medier. Der bliver lavet infoopslag på SoMe med info til 

vores medlemmer i de lukkede grupper. Der oprettes en medlemsliste på 

hjemmesiden med en oversigt over dem som afventer autorisation. Denne liste 

skal konstant opdateres, så medlemmernes info fremgår det rigtige sted.  



 

 

8. Fuldtidsuddannelsen, feedback og status – Eivind & Hanna 

Status er den samme som informeret om til GF. Eivind og Hanna har et møde 

med Karen Frederiksen i juli, og arbejder videre på baggrund af den status der 

er informeret om, herunder det politiske landskab ift. geografisk placering af 

en ny uddannelse samt div. faktorer der blev belyst i behovsanalysen. Det er 

nødvendigt med en fuldtidsuddannelse for at fremtidssikre professionen, 

skabe grobund for et dansk studie – og forskningsmiljø, og generelt for at 

udvikle faget og øge vores inddragelse som en vigtig aktør i det danske 

sundhedsvæsen.  

AKTION: Hanna og Eivind  

 

9. Spørgeskemaundersøgelse – profilering af professionen og de danske 

osteopater – Hanna 

Der er indgået en aftale om et møde med ingeniør der arbejder med 

brugerundersøgelser. Vi satser på at sende spørgeskemaundersøgelsen ud til 

vores medlemmer i september.  

AKTION: Hanna  

 

10. Konference i efteråret: iO, EFFO, GOsC, UCO, NCOR, OIA AGM i London – Hanna 

Hanna rep. EFFO/OE om torsdagen. Der er møde i EFFO/OE, samt 

Generalforsamling i OIA torsdag den 19. okt., hvor der skal stemmes. Vi aftaler 

at Camilla rep. DO til disse møder. Camilla flyver til London onsdag og får 

deltagergebyret, samt første nat på hotel refunderet – og dagshonorar for 1 dag.   

 

11. NOA Osteopathy Month September – Hanna  

Der bliver arbejdet på tre forskellige webinar i NOA regi. DO sponsorerer oplæg 

på lige fod med de øvrige nordiske lande.  



 

 

 

12. Folkemødet feedback for 2023 – og planer for 2024 – Anni, Eivind og Hanna 

Fin debat med formanden for Ergoterapeutforening, Radiograf Rådet, rep. for 

Danske Fysioterapeuter, Danske Kiropraktorforening og PFA.   

Det var meget dyrt at være en del af sundhedsteltet, men nu er det afprøvet. Vi 

går efter vores eget telt til næste års Folkemøde, der er billigere. Så kan vi 

facilitere og planlægge vores egne debatter hver dag, med de emner og aktører 

vi vurderer at giver mening.  

AKTION: Anni, Eivind og Hanna  

 

13. Julefrokost planlægges. Foto shoot af bestyrelsen?– Alle 

Julefrokosten afholdes den 02.12. Vi bliver enige om at se om vi kan få et True 

Crime oplæg ved Peer Kaae, journalist. Anni og Hanna finder restaurant.  

AKTION: Hanna og Anni 

 

14. Hjemmesiden, nyt medlemssystem, liste over færdiguddannede osv. – Hanna  

Hanna har møde med web. admin. i morgen. Hjemmesiden og 

medlemsdatabasen bliver løbende opdateret.  

AKTION: Hanna  

 

15. Fagkongres ’24 

Alle oplægsholdere er bekræftet, lokation er bekræftet på Scandic Spectrum, vi 

afventer pris.  

AKTION: Hanna  

 

 

 



 

 

16. Planlægningsmøde, PR materiale – Anni og Hanna  

Anni og Hanna mødes og laver status.  

AKTION: ANNI og Hanna  

 

17. Strategimøde – Hanna  

Eivind, Hanna og Anni mødes fysisk til strategimøde med Ulrich. Der 

forberedes samlet i hele bestyrelsen på forhånd og følges op efterfølgende.  

AKTION: Hanna 

 

18. DO Posten – Hanna 

Hanna er fortsat redaktør og står for udgivelsen af DO Posten, da vi ikke har 

andre der har udvist interesse. Vi integrerer Formandens Beretning for maj og 

juni med i DO posten. Planlægger udgivelse til midt juli.  

AKTION: Hanna  

 

19. NOJ deadlines og artikler? Hanna  

Lau skriver en artikel og måske skriver Andreas også en artikel. Der laves 

opslag i DO Posten, vores lukkede grupper og der sendes mail ud omkring 

muligheden for at skrive artikel.  

AKTION: Hanna  

 

20. Kurser i 2023-2024. Dato for LDN webinar – Hanna. Dato for modermærkekræft 

webinar – Eivind.  

Eivind tager fat i sin kontakt mhp. en dato for webinar i november. Anette, 

formand for LDN Foreningen vil gerne afholde oplæg i oktober. Anni tager 

dialogen med hende.   

AKTION: Anni og Eivind  



 

 

 

21. Andet?  

Når forsikringsselskaber opkræver notater på patienter, må man gerne tage 

betaling for den tid man bruger på at skrive notatet. Beder 

forsikringsselskaberne om journalnotat (med patientens samtykke) må vi ikke 

tage betaling for dette.  

Bestyrelsen er enige om at købe en islandsk sweater til Becky som gave, da 

hun ikke har opkrævet honorar for hendes oplæg til vores Fagkongres.  

Vi aftaler at DO fremover betaler for fly (økonomiklasse) og hotel for alle 

oplægsholdere.  

AKTION: Hanna  

 

 

 

 


